
PROTOKOL Nr XIX/20l2 

z obrad XIX Sesji Rady Gminy KotuD 

odbytych w dniu 28 wrzesnia 2012 roku 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 11 00 a zakonczyly siy 0 godz. 1235 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach sesji udzial wziylo - 13 radnych, tj. 86% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porzq.dek posiedzenia: 
1. 	 Otwarcie Obrad XIX Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2012 rok 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2012 - 2022. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu 

zimowego utrzymania dr6g powiatowych na terenie Gminy Kotun. 
7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie podzialu Gminy Kotun na okrygi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym 
okrygu wyborczym. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynnose W6jta 
9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowi,!cej mienie 

komunalne Gminy 

1 O.Informacja Przewodnicz'!cego Rady 

II.Dyskusja i wolne wnioski 

12.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

13.Zamkniycie Obrad XIX Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt 1 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XIX Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala obecnych na sesji: radnego Rady 
Powiatu Siedlecki ego J ana Kucia, W 6jta Slawomira Adamiaka, Sekretarza Gminy 
Slawomira Smolaka, Skarbnika Gminy Barbary Jonsk,!, soltys6w i radnych. 

Adpkt2 
W6jt Slawomir Adamiak zglosil wniosek 0 wycofanie z porz'!dku dzisiejszej sesji 
projektu uchwaly w sprawie podzialu Gminy Kotun na okrygi wyborcze, ustalenia 
ich granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okrygu 
wyborczym. Po szczeg6lowych rozmowach z Komisarzem Wyborczym w Siedlcach 
wyniklo, ze J6zefin powinien bye odl'!czony od okrygu w Kotuniu. 
Wieloletnia tradycja w tym wypadku musi bye zmieniona. Poprosil obecn,! na sesji 



Paniq Sohys wsi J6zefin 0 konsultacjy z mieszkancami swojej miejscowosci 

i wskazanie, do kt6rego okrygu wyborczego chcq przynalezec. Sq dwie mozliwosci. 

Jedna z nich to przynaleznosc do okrygu wyborczego, w kt6rym Sq miydzy innymi 

Polaki. Druga natomiast, to przynaleznosc do okrygu wyborczego, w kt6rym jest 

miydzy innymi Koszewnica. W ciqgu 2 tygodni czeka na wskazania mieszkanc6w 

J6zefina. 


Innych wniosk6w ani uwag do porzqdku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczqca Rady poddala wniosek W6jta pod glosowanie jawne. 

Wniosek zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniujawnym. 


Wobec powyzszego dotychczasowe punkty: 8, 9, 10, 11, 12, 13 bydq rozpatrywane 

jako punkty: 7, 8, 9, 10, 11, 12. 


Ad pkt 3 

W6jt poinformowal 0 swoich dzialaniach w okresie miydzy sesjami: 


1. 	 Przeprosil, ze nie m6gI uczestniczyc w dzisiejszym posiedzeniu Komisji 
Rewizyjnej, ale w tym samym czasie zaplanowano spotkanie W6jt6w 
z Komendantem Wojew6dzkim Policji z/s w Radomiu. Na wstypie Wojewoda 
siedlecki przedstawil informacjy og6lnq 0 stanie bezpieczenstwa publicznego 
na terenie wojew6dztwa. Nastypnie Komendant Wojew6dzki Policji 
przedstawil wstypne warianty reorganizacji dotychczasowych Postenlnk6w 
Policji Gamizonu Siedleckiego. Powraca siy do stanu wczesniej planowanego, 
czyli stworzenie trzech dUZych posterunk6w Policji: w Mokobodach, Sk6rcu 
i Mordach oraz jako nowosc utworzenie 2 oddziaI6w prewencji na terenie 
Gmin: Kotun i Zbuczyn. Wszystko wiyc wskazuje na to, ze prewencja 
policyjna nadal pozostanie w Kotuniu. Kto jeszcze pozostanie w posterunku, to 
bydzie wynikalo z dalszych rozm6w nad zmianq organizacji policji. 

2. 	 Wystqpila trudnosci w budowie kanalizacji sanitamej. Na dw6ch odcinkach 
wykonawca napotkal na bardzo duze poklady zr6del wodnych, kt6re stale 
zaiewaly wykopy. Wykonawca wystqpil z wnioskiem 0 przesuniycie terminu 
zakonczenia prac 0 2 miesiqce. Juz teraz wiadomo, ze nie mozemy siy na to 
zgodzic, bo to zachwieje harmonogram prac zlozony we wniosku 
o wsp6Ifinansowanie przez srodki unijne wniosku 0 budowy kanalizacji 
sanitamej. Na czwartek zaplanowane jest spotkanie wykonawcy kanalizacji, 
kierownik6w bud6w, inspektora nadzoru i pracownik6w Urzydu w tej sprawie. 

3. 	 Nadal trwajq prace nad ulozeniem kostki przy placu Gimnazjum w Kotuniu. 
Inspektor nadzoru rob6t zakwestionowal jakosc i spos6b wykonania wyw6zki 
przed ulozeniem kostki. Wykonawca poprawil blydy we wczesniejszych 
pracach. 

4. 	 Wykonano przetarg na wykonanie wodociqgu spinajqcego siec na ulicach: 
Koscielna i Ogrodowa. Polozona zostanie siec wodociqgowa wzdIuz ulicy 
N adrzecznej . 

5. 	 Wykonano przetarg na budowy boiska przy Zespole Oswiatowym w Kotuniu. 
Nie bydzie to boisko typu ORLIK, ale pobudowane zostanie zgodnie 



z tradycyjnym modelem boisk. 
6. 	 Sporzqdzono juz specyfikacjy przetargu grupowego na zakup energii 

elektrycznej. Gminy w terenu Powiatu Siedleckiego zawiqzaly grupy 
zakupowq. Po kalkulacjach wszystkich kosztow liczymy, na bardzo znacznq 
oszczydnosc w wydatkach na ten cel. 

7. 	 Nie wiemy jeszcze jak sprawa bydzie wyglqdala z oplatq dzierzawnq za slupy 
elektryczne, na ktorym znajdujq siy nasze lampy oswietlenia ulicznego. 
Protest zostal wniesiony do Oddzialu Energetycznego w Lublinie. Nie mamy 
jeszcze odpowiedzi w tej sprawie. 

8. 	 Przywrocona zostala komunikacja PKS na terenie Gminy. Wszyscy chyba 
pamiytajq jak wiele niepochlebnych opinii wypowiedziano po tym, jak PKS 
zawiesil swoje kursu w kierunku Zeliszewa Duzego. Mamy nadziejy, ze 
wznowione kursy zostanq utrzymane przez PKS na dluzej. 

9. 	 Odbyla siy kolejnajuz rocznica akcji "Burza". Uroczystosc poprzedzona 
zostala Mszq Swiytq w Kosciele Parafialnym w Kotuniu a nastypnie zlozono 
wiqzanki przed pomnikiem upamiytniajqcym te wydarzenia. 

10. Mieszkaniec naszej Gminy Pan Stanislaw Wojewodzki obchodzil rocznicy 
100-ych urodzin. Rodzina z tego tytulu przygotowala malq uroczystosc. 
W uroczystosci tej uczestniczyl W ojt oraz Kierowniczka USC w Kotuniu. 

11.0dbyla siy juz kolejna wystawa rolnicza w Siedlcach. Na wystawie tej jeden 
rolnik z terenu naszej gminy prezentowal swoje krowy mleczne. 

12.Wojt uczestniczyl w szkoleniu wojtow zorganizowanym przez Regionalnq Izby 
Obrachunkowq. Na szkoleniu tym bardzo wyraznie zaakcentowano problem 
zrownowazenia budzetu w roku 2014. 

Radny Rady Powiatu Siedleckiego Jan Kuc poradzil Wojtowi, aby przed 
asfaltowaniem drog po wykopach kanalizacyjnych wykonac kamerowanie 
sieci. Jest to nietania inwestycja, ale wskazuje bardzo szczegolowo wady 
w wykonaniu sieci. 

- W ojt Slawomir Adamiak stwierdzil, ze kamerowanie juz trwa. Wykonuje siy je 
w pierwszej kolejnosci na odcinkach, gdzie istnieje potrzeba naprawy 
nawierzchni asfaltowej. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Adpkt 4 
- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, co oznaczajq pozycje ,,0 zl" przy 

zapisach dotyczqcych modemizacji swietlic wiejskich w tym roku. 
- Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze takie zapisy musialy siy znalezc 

w planie budzetu na ten rok, poniewaz Gmina w przeciwnym razie osiqgnyla 
by bardzo niekorzystne wskazniki bilansowe na koniec roku. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal dalej, czy takie zapisy nie zamykajq 
nam realizacji tych inwestycji w roku nastypnym. 

- Wojt wyjasnil, ze kwoty ,,0 zl" dotyczq tylko roku biezqcego. W nastypnym 



budzecie znajdq. siy juz zapisy kwotowe na te inwestycje. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XIXI117 /2012 

w sprawie zmian w budzecie gminy na 2012 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze dokonane wczesniej zmiany w planie 

budzetu gminy wymusily takze odpowiednie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy. Szczeg6lowe zapisy znajdujq. siy w uzasadnieniu do uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczq.ca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XIXll18/20 12 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2012-2022. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-13/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt wyjasnil, ze wzorem lat ubieglych Starosta Siedlecki zwr6cil siy do W6jt6w 

z terenu powiatu 0 podpisanie porozumienia na zimowe utrzymanie dr6g 

powiatowych. Poprosil radnych 0 przyjycie tej uchwaly, bo i tak nasi mieszkancy 

w razie zawiei najpierw dzwoniq. do W 6jta ze skargq. na nieprzejezdne drogi a 

niewielu juz jest sklonnych wykonae taki telefon do Starosty Siedleckiego. W tym 

roku Starosta proponuje kwoty takq. samq. jak w roku ubieglym, czyli okolo 20.800 zl, 

jesli okres bydzie wymagal wiykszych naklad6w, to przewidziana jest renegocjacja 

wysokosci koszt6w odsniezania. W latach ubieglych taka organizacja odsniezania 

sprawdzila siy, wiyc i w tym roku podejmujemy siy tego zadania. 


- Radny Mariusz Kujawski wskazal, ze w koncowej czysci porozumienia jest 
blq.d oczywisty. Dwa razy wskazuje siy na osoby "Przyjmujq.cego" a powinno 
bye: "Przyjmujq.cy" i "Przekazujq.cy". 

- W 6jt wyjasnil, ze to Starostwo Powiatowe jest autorem tego porozumienia, ale 
oczywiscie zmiana wskazanej oczywistej pomylki zostanie poprawiona 
w naszych dokumentach. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XIX1119/20 12 w sprawie 

przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu zimowego utrzymania dr6g 

powiatowych na terenie Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Adpkt 7 

Przewodniczq.ca Komisji Rewizyjnej Barbara Plichta wyjasnila, ze czlonkowie 

Komisji w dniu dzisiejszym rozpatrzyli skargy na bezczynnose W6jta. W spotkaniu 


http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Przekazujq.cy
http:Przyjmujq.cy
http:Wiceprzewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca


uczestniczyla skarz'!ca i referuj,!cy sprawy ze strony W ojta inspektor Urzydu Gminy 

Tomasz Gaworek. Obie strony przedstawily dokumenty w sprawie, ktorej dotyczy 

skarga. Nastypnie odczytala protokol z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, z ktorego 

wynika, ze na podstawie zgromadzonej dokumentacji w sprawie wynika, ze Wojt nie 

dopuscil siy bezczynnosci w postypowaniu administracyjnym. Zostaly wyczerpane 

wszystkie mozliwe sposoby zalatwienia skarg Pani Burgs na drodze administracyjnej. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XIX1120/2012 

w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnosc W ojta. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

W ojt wyjasnil, ze projekt kolejnej uchwaly zostal przygotowany, aby pozyskac srodki 

finansowe na remont zaplanowanej juz wczesniej przychodni stomatologicznej 

w Zeliszewie Podkoscielnym. Remont ten nie zostal do tej pory przeprowadzony 

poniewaz brakowalo srodkow finansowych najego wykonanie. Wczesniej wykonano 

remont osrodka zdrowia, znajduj,!cego siy w tym samym budynku komunalnym. 


Radna Teresa Brusniak poprosila 0 przychylenie siy radnych do tego projektu 
uchwaly. Wielokrotnie juz tutaj podkreslala koniecznosc pomocy przy dalszym 
funkcjonowaniu przychodni stomatologicznej w tym miejscu. Jest ona 
konieczna nie tylko ludziom starszym mieszkaj,!cym na tym terenie, ale przede 
wszystkim mlodym mieszkancom tego rejonu. 
Pani Miroslawa Walas, wynajmuj,!ca pomieszczenia komunalne na 
prowadzon'! przez siebie Przychodniy StomatologicZll,! wyjasnila, ze dziyki 
reformie sluzby zdrowia musi dokonac szeregu dostosowan zajmowanych 
lokali do wymagan unijnych. Jej osobiscie nie stac na wykonanie tych 
remontow, poniewaz utrzymuje siy z kontraktu podpisanego z NFZ. Wyjasnila, 
ze wymogi prywatnych praktyk medycznych S,! tak wysrubowane, ze w jej 
przypadku konieczna jest przebudowa wszystkich zajmowanych przez ni,! 
pomieszczen. W chwili obecnej "Sanepid" dal czas na rozpoczycie robot 
dostosowawczych do konca tego roku. Jesli nie zostan,! one rozpoczyte, to 
przychodnia zostanie zamkniyta. Z wlasnych srodkow finansowych zakupila 
nowy autoklaw oraz dokonuje drobnych remontow. Miesiycznie otrzymuje 
kwoty 9.000 zl z NFZ i za t'! kwoty musi uregulowac wszystkie naleznosci za 
lokal, zakup materialow stomatologicznych, wykonanie niezbydnych badan, 
oplacic uslugi protetyczne, utrzymac pomoc medyczn,! oraz oplacic umowy na 
dorazn'! pomoc stomatologiczna w dni wolne od pracy. Ze srodkow wlasnych 
nie jest w stanie wykonac tak obszemych prac modemizacyjnych w tym 
obiekcie. Poprosila radnych 0 przychylenie siy do projektu uchwaly, bo srodki 
otrzymane ze sprzedazy tej nieruchomosci zostan,! przekazane na konieczny 
remont przychodni. Nie pokryj,! go w calosci, ale byd,! znaczn'! pomoc,! 
finansow'!. 
Radna Teresa Brusniak wskazala, ze do rejonu tej przychodni stomatologicznej 



nalezq miejscowosci: Lqczka, Lyki, Zeliszew Duzy, Zeliszew Podkoscielny, 
Rososz, Marysin, Niechnabrz i Trzemuszka. Zeliszew Podkoscielny juz 
przekazal swoje srodki z funduszu soleckiego na rok nastypny na modernizacjy 
przychodni. Poprosila, aby wsie, kt6re nie zlozyly jeszcze swoich wniosk6w 
poparly potrzeby utrzymania tej przychodni i swoje srodki przekazaly na ten 
cel. 

- W6jt wskazal, ze aby dokonac tego remontu w zakresie jaki wymagajq 
przepisy, to trzeba cos zrobic ze znajdujqcq siy tam filiq Biblioteki Publicznej 
w Kotuniu. 

- Radna Teresa Brusniak wskazala, ze biblioteky mozna by bylo przeniesc do 
budynku w Zeliszewie Duzym, kt6ry wczesniej zajmowali podopieczni 
GOPS-u. 
W6jt obiecal, ze zainteresuje siy tym pomyslem i rozpocznie rozmowy 
z mieszkancami Zeliszewa Duzego i Kierownikiem GOPS-u. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XIXI12112012 

w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowiqcej mienie komunalne Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-131 w glosowaniu jawnym. 


Adpkt 9 

Przewodniczqca Rady poinformowala, ze najblizszy termin sesji planowany jest na 

koniec pazdziernika br. 


Ad pkt 10 
Sohys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki zapytal, dlaczego tylko taki kr6tki 
odcinek now ego asfaltu zostal wykonany na terenie Gminy. Co z dalszq 
czysciq tej drogi. 

- W 6jt wyjasnil, ze na terenie naszej Gminy zostaly wykonane dwa kr6tkie 
odcinki drogi: w Zeliszewie Podkoscielnym i w Pienkach na dojezdzie do 
drogi krajowej. Jest to element duzego projektu wykonanego w duzej mierze 
na terenie Gminy Sk6rzec. Na naszym terenie tylko te wskazane wczesniej 
prace zostaly zaplanowane do wykonania. 
Sohys wsi Pieilki Irena Mielczarek poprosila, aby przy odbiorze rob6t zwr6cic 
szczeg6lnq uwagy na rozmywajqce siy pobocza drogi. Padajqcy deszcz zmywa 
ulozone wczesniej pobocze drogi bezposrednio na warstwy asfaltu. 
Radny Rady Powiatu Siedleckiego Jan Kuc wyjasnil, ze porozumienie 
o wsp6lfinansowaniu z Powiatem tej inwestycji przewidywalo wklad Gminy 
Kotun w kwocie 100.000 zl. Za tq kwoty zostal na drogach naszej gminy 
o dlugosci 1.100 mb polozony nowy dywanik bitumiczny i ustawione 
oznakowanie. Oczywiscie Gmina Sk6rzec na tym projekcie zyskala najwiycej, 
ale dopilnuje w latach nastypnych, zeby Gmina Kotun nie zostala pominiyta 
przy planowaniu kolejnych modernizacji dr6g powiatowych. 0 uwagach Pani 
Sohys wspomni oczywiscie Kierownikowi Wydzialu Dr6g Powiatowych 



Starostwa Powiatowego. 

Wiycej wolnych wniosk6w ani dyskusji nie bylo. 

Ad pkt 11 
Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt 12 
Wobec wyczerpania porz~dku obrad Przewodnicz~ca Rady Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim przybylym za udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XIX Sesji Rady Gminy Kotun. 


